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Svar på spørgsmål fra Heidi Bank (V) stillet den 7. september 2022.  

L 207 - Spørgsmål nr. 38: 

”Hvad er årsagen til, at Landsbyggefonden har et lavere likviditetsunderskud i 2023 

end i 2022?” 

Svar: 

Jeg har forelagt spørgsmålet for Bolig- og Planstyrelsen, som oplyser følgende: 

”På finansloven for 2022 er der indarbejdet et statslån til Landsbyggefonden i 2022 på 

104,1 mio. kr. Dette fremkommer som differencen mellem fondens forventede indtæg-

ter på 3.445,8 mio. kr. og forventede udgifter på 3.549,9 mio. kr. 

På finanslovforslaget for 2023 udgør statslånet i 2023 85,2 mio. kr., der fremkommer 

på baggrund af forventede indtægter på 3.483,3 mio. kr. og forventede udgifter på 

3.568,5 mio. kr. Indtægterne stiger således med mere end udgifterne. 

De stigende indtægter vedrører stigende indbetalinger fra udamortiserede lån. De sti-

gende udgifter er den samlede effekt af udgifter til bl.a. Landsbyggefondens drift, hus-

lejetilskud mv., driftslån, ydelsesstøtte inkl. differensrente til renovering, boligsociale 

indsats og infrastrukturændringer mv. og refusion til staten vedrørende nybyggeri.”    

 

Med venlig hilsen 

Christian Rabjerg Madsen 
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